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Ondergetekenden zijn allen woonachtig in nabijheid van de planlocatie van het ontwerp 
bestemmingsplan Essendael en zien zich daardoor als belanghebbenden rechtstreeks in hun belang 
getroffen door het voornemen koopwoningen te realiseren op de gronden die door de gemeente 
eerder waren gereserveerd voor tuin en verpleeghuis. Het betreft hier het deelgebied 'zuidzijde 
tegen Essendijk aan'.

In de oorspronkelijke stedenbouwkundige opzet werd beoogd een directe relatie tussen de 
Essendijk en de wijk Essendael te visualiseren door bebouwing waarbij meerdere brede zichtlijnen 
en daarmee het zicht op de Essendijk vanuit de wijk werden bewerkstelligd. Dit werd 
geconcretiseerd met een viertal ranke " torentjes". Er was sprake van appartementen voor jong en 
oud alsook maatschappelijke doeleinden in de vorm van een verpleeghuis.
De gemeente en de ontwikkelaar hebben beiden aandeel in de BV Essendael. Hierdoor is de 
gemeente zelf ook belanghebbende. Dit bleek ook tijdens de inloopavond op 11 september jl. 
waarbij de benadering en insteek bepaald niet onpartijdig was, gezien ook het gezamenlijk 
optreden met de ontwikkelaar in aanwezigheid van de wethouder.

Het ontwerpplan voor het genoemde deelgebied heeft een veel grotere dichtheid dan de reeds 
gerealiseerde wijk. Het is niet van meer naar beter (koers toekomstvisie 2025): immers het 
beoogde dorpse en landelijke karakter wordt niet gerealiseerd.
Voorts is het ook strijdig met de eisen van welstand door het niet passen van de beoogde dichtheid 
in de directe landelijke omgeving. Er is sprake van twintig woningen meer dan het oorspronkelijke 
aantal. Een en ander klemt te meer daar deze sterke verdichting van bewoning grenzend is aan 
hoogwaardig natuurgebied Natura 2000.

Vanuit stedenbouwkundig oogpunt is te verwachten dat een wijk in dezelfde structuur wat betreft 
hoogte en dichtheid wordt afgebouwd. Het is jammer dat de wijk nu op deze wijze wordt 
afgebouwd met een dergelijke trendbreuk met de tot dusver gerealiseerde opzet. Er wordt duidelijk 
niet meer gekozen voor dezelfde kwaliteit en landelijke inpassing.

Overigens is zeer de vraag of de wijk wel kan worden afgebouwd. Het bouwproces veroorzaakt 
tijdelijk extra stikstof. Gezien de uitspraak van de Raad van State kan een dergelijke bouwactiviteit 
niet plaats vinden zolang niet voor voldoende compensatie wordt gezorgd.

Als bewoners vinden wij dat dit zo niet moet en dat het anders kan.
Wij vragen de raad om een daadwerkelijk overleg te openen met de bewoners over de afbouw van 
de wijk en terug te komen op dit ontwerp.

Hier ligt een laatste kans van de gemeenteraad om in te grijpen en te kiezen voor" dorpen tussen 
groen" met een landschappelijk verantwoorde aansluiting op het natuurgebied.




